
Skupščina ZTKO Ljubljana-
Šiška

Vrhunski šport
— copata?

Pred kratkim so na zasedanju obeh zborov
skupščine ZTKO občine Ljubljana Šiška pre-
gledali delo v lanskem letu in obravnavali pro-
gram dela za letošnje leto. Pojavilo se je tudi
nekaj vprašanj s področja dela ZTKO Ljubljana
Šiška.

«
Posebna komisija je pregledala poslovanje

KK Olimpija, KK llirija in HK Olimpija. Pri pre-
gledu so ugotovili številne nepravilnosti v po-
slovanju pa tudi drugje. To so nepravilnosti pri
izplačevanju honorarjev, ni bil določen blgaj-
niški minimum, ni evidence prodanib vstopnic
in ves ta denar ni šel na žiro račun, vSi prihodki
niso bili nakazani na žiro račun, računi niso bili
registrirani pri ustreznih organih, nepravilnosti
so bile pri samem blagajniškem poslovanju itd.
Proti omenjenim športnim klubom bodo spro-
žili pravni postopek.

Veliko je bilo besed okoli realizacije pro-
grama za minulo leto. Ali smo program uresni-
čili, ali smo dosegli napredek? čedalje manj je
v programih besedil, ampak samo številke, za
katerimi pa se lahko skriva marsikaj. Prika-
zana je samo množičnost, o kakovosti in na-
predku pa ne duha ne sluha. Navsezadnje,
kdor da denar, hoče tudi vedeti, za kaj. Druga
stvar pa je, ali denar, ki je športu namenjen,
zadošča potrebam. Praksa je pokazala to-le:
ko za neko akcijo zmanjka denarja, lepo uki-
nemo nekaj prireditev in stvar je rešena. Da se
nam ne bo treba zatekati k takim rešitvam, bo
treba programe bolj realno ovrednotiti.

Področje zase so tudi vrhunski športniki.
Kako skrbimo za vrhunske športnike-amater-
je? Vadijo 40—50 ur tedensko, dajemo jim na-
grade, od njih pričakujemo vrhunske rezultate.
Nihče pa se ne zanima za njihove stanovanj-
ske probleme, zdravstveno varstvo itd. Za
sredstva, ki so jim namenjena, dosegajo »pre-
dobre« rezultate. Vsaj javno jim izrazimo priz-
nanje, kajti tudi v naši občini imamo veliko do->
brih športnikov.
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